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Høringssvar om Revision af affaldsregulativer om Husholdningsaffald og om Erhvervsaffald

Østerbro Lokaludvalg mener at regulativerne er klart formulerede.

Det er godt, at der nu lægges an til øget genanvendelse af affaldet, og at der indbygges betaling i 
forhold til affaldsmængde. Miljøpunkt Nørrebro har i sit svar nogle interessante forslag herom, 
ligesom Amager Øst Lokaludvalg ser en fordel ved at holde en lav grundtakst.

Østerbro Lokaludvalg ser i det daglige mange eksempler på, at sorteringsreglerne ikke følges i 
tilstrækkelig grad. Derfor bør gårdlaug og andre organiseringer på ejendoms- og karréniveau 
opfordres til at påtage sig en mere aktiv rolle i forhold til køkkenløsninger, god håndtering i gården 
og ikke mindst samlet mængdebegrænsning. Som også beskrevet af Miljøpunkt Nørrebro vil det 
helt lokale engagement blive øget, hvis der kommer mere åbne oplysninger om, hvordan det går 
med sorteringsniveauet, mængden og udgifterne for den enkelte ejendom og karré.

Går den kommende nationale ressourceplan længere i retning af genanvendelse af husholdnings- og 
erhvervsaffald, bør der foretages en ny revision af regulativerne.
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